
Svar fra  Lillestrøm Arbeiderparti 

 

Overordnet arealforvaltning 

 
1. Det samme som vi har gjort i denne perioden: Streng forvaltning i kommuneplanens 

arealdel. Lillestrøm kommune har blitt kåret til Østlandets nest beste kommune på 
bærekraft – kun slått av Oslo. 

  
2. Det trengs alltid mer kunnskap. Vi startet arbeidet med temaplan for naturmangfold i 

2022. Den blir viktig. 

  
3. Vi har vedtatt en arealstrategi. Denne sikter på arealnøytralitet. Som en av Norges 

største vekstkommuner er dette ambisiøst og helt i tråd med hvordan Arbeiderpartiet 
tenker. 

  
4. Restaureringsplaner er allerede satt i verk. Senest i kommuneskogen der tidligere 

drenerte myrer er tilbakeført til myrområde. 
  

5. Dette må vurderes når det eventuelt blir aktuelt. Uansett står arealnøytralitet som en 
viktig målsetting. 

  
6. Ja. Vi har ingen planer om flere hytter i Lillestrøm kommune. 

  
7. Svar: Elektrifisere også de tunge kjøretøyene. De lette er 100% elektrifisert. Fortsette 

satsingen på grønne og innovative innkjøp. Satse tungt på enøk. 
  

8. Fortsette arbeidet vi har påbegynt. 
  

9. Spesielt myr, skog og blomsterenger. Vannveiene våre skal bli helt rene! 

 

Jordvern og matsikkerhet 
  

10. Nei til omregulering av matjord. Støtte landbruket gjennom offensiv og nytenkende 
landbrukspolitikk. 

  
11. Ja. Vi har lenge argumentert for vekst foran vern i sentrale strøk, vern foran vekst i 

grisgrendte strøk og arealnøytralitet. 
  

12. Ja. Men jeg mener at miljømyndighetene her arbeider for langsomt og at både 
direktorater og departementer må få opp farta. Lillestrøm sitter som aktiv deltaker i 
Oslofjordrådet og vi har allerede innført viktige tiltak mot avrenning fra landbruket og 
nitrogenrensing av avløp. 

 

Skog og marka 
  

13. Se spm nr 2. 
  



  
14. Dette har vi ikke vurdert ennå. Lillestrøm kommune samarbeider med skognæringen for 

en mest mulig bærekraftig forvaltning av skogen og mangfoldet der. 
  

15. Se spm 14. 
  

16. Se spm 14. 
  

17. Dette har vi ikke tatt stilling til. 
 

18. I Lillestrøm kommune praktiseres bærekraftig skogdrift uten flatehogst. Dette er også 
skogeierne interessert i. 

  

19. I Lillestrøm kommune arbeider vi allerede tverrfaglig. 
  

20. Dette har jeg besvart i kommunestyret. Brudd på regler og lover i skogbruket har ikke 
vært et omfattende problem i Lillestrøm kommune. Dagens regelverk blir fulgt opp og 
kommunen kan ikke praktisere strengere enn dagens nasjonale regelverk. 

 

Stedsidentitet 
  

21. Dette er vurderinger som gjøres i forbindelse med disponeringer i kommuneplanens 
arealdel og reguleringer som gjøres i den enkelte sak. Vi har blant annet laget en egen 
plan for å ta vare på ravinelandskapet vårt. 

  
22. Disse spørsmålene behandles allerede i den enkelte sak. 

 


